

By Mr. MacDonald (Egmont), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Telesat Canada 1978, including its Accounts and Financial Statements, pursuant to section 37 of the Telesat Canada Act, chapter T-4, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/305.

By Mr. MacKay, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Prairie Farm Rehabilitation Administration for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 10 of the Prairie Farm Rehabilitation Act, chapter P-17, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/211.

By Mr. MacKay,—Reports on the Operation of the Regional Development Incentives Act, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3, R.S.C., 1970, for the month of (1) February, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/323;

(2) March, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/324;

(3) April, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/325;

(4) May, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/333; and

(5) June, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/326.

By Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Air Canada, together with the Auditor's Report on the Accounts and Financial Statements, for the year ended December 31, 1978, pursuant to section 17 of the Air Canada Act, 1977, chapter 5, Statutes of Canada, 1977-78. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/54.

By Mr. Mazankowski,—Report of the Board of Directors of the Canadian National Railways for the year ended December 31, 1978, together with the Auditor's Report, pursuant to section 40 of the Canadian National Railways Act, chapter C-10, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/97.

By Mr. Mazankowski,—Report of the Canadian National Railways Securities Trust for the year ended December 31, 1978, pursuant to section 17 of the Canadian National Railways Capital Revision Act, chapter 311, R.S.C., 1952. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/101.

By Mr. Mazankowski,—Report of exemptions authorized by the Minister of Transport under sections 109, 110, 132 and 133 of the Canada Shipping Act in cases where no master, mate or engineer was available with required certificate and experience, for the year ended December 31, 1978, pursuant to

Par MacDonald (Egmont), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de Télésat Canada, y compris les états financiers, pour l'année civile 1978, conformément à l'article 37 de la Loi de la Télésat Canada, chapitre T-4, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/305.

Par M. MacKay, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de l'Administration sur le rétablissement agricole des Prairies, pour l'année financière terminée le 31 mars 1978, conformément à l'article 10 de la Loi sur le rétablissement agricole des Prairies, chapitre P-17, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/211.

Par M. MacKay,—Rapport sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional conformément à l'article 16 de cette Loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970, (1) pour le mois de février 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/323;

(2) pour le mois de mars 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/324;

(3) pour le mois d'avril 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/325;

(4) pour le mois de mai 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/333; et

(5) pour le mois de juin 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/326.

Par M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société Air Canada pour l'année civile 1978, y compris les états financiers et le rapport des vérificateurs y afférent, conformément à l'article 17 de la Loi d'Air Canada de 1977, chapitre 5, Statuts du Canada 1977-1978. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/54.

Par M. Mazankowski,—Rapport du Conseil d'administration des Chemins de fer nationaux du Canada pour l'année civile 1978, ainsi que le rapport du vérificateur y afférent, conformément à l'article 40 de la Loi sur les Chemins de fer nationaux du Canada, chapitre C-10, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/97.

Par M. Mazankowski,—Rapport du Trust des titres des chemins de fer nationaux du Canada pour l'année civile 1978, conformément à l'article 17 de la Loi sur la révision du capital des chemins de fer nationaux du Canada, chapitre 311, S.R.C., 1952. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/101.

Par M. Mazankowski,—Rapport concernant les exemptions autorisées par le ministre des Transports, aux termes des articles 109, 110, 132 et 133 de la Loi sur la marine marchande du Canada, dans les cas où l'on n'a pu obtenir les services d'un capitaine ou d'un officier possédant le certificat